
 

PROTOKÓŁ nr 99 

 

Z posiedzenia Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie w Krakowie odbytego w siedzibie Rady Dzielnicy XVII os. Na Stoku 15 Kraków 

w dniu 6.11.2023 roku o godz. 1800. 

 

Ad.1. Otwarcie posiedzenia 

Obrady Komisji otwarła przewodnicząca Komisji p. Katarzyna Frankiewicz.  

Przewodnicząca na podstawie listy obecności stwierdziła quorum i prawomocność obrad Komisji. 

 

Ad.2. Przyjęcie porządku obrad . 

-Wprowadzono dodatkowo punkty: 

3.13. wniosek p. Anny Z. z dn. 03.11.2023r.dot. programu BIS. 

3.14. mail p. Katarzyny Z.-Ch.z dn. 02.11.2023r. dot. ZRID Zesławice zmiana szerokości jezdni. 

–jednogłośnie. 

 

Ad.3. Sprawy bieżące:  

ad.3.1 PSG KR.0058.764.116.2.2023 z dn. 03.10.2023r. dot. przebudowy sieci gazowej. 

Głos zabrali: K. Frankiewicz, Z. Gawłowski, A. Dziedzic. 

Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 

 

ad.3.2 GS-03.6842.13.2022.ZM4 z dn. 11.10.2023r. nieruchomości stanowiącej dz. ew. nr 45/1obr.11 NH. 

Głos zabrali: K. Frankiewicz, A. Dziedzic. 

Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 

 

ad.3.3. GS-03.6871.55.2023.ZM4 z dn.13.10.2023r. dot. postępowania sądownego z wniosku o stwierdzenie 

nabycia przez zasiedzenie. 

Głos zabrali: K. Frankiewicz, J. Wójcik, A. Dziedzic. 

Zarówno Komisja, jak i radny z rejonu Jan Zabagło nie posiadają informacji dotyczących wskazanej działki. 

Komisja kieruje odpowiedź do Wydziału Skarbu Miasta.-jednogłośnie. 

 

ad.3.4. Notatka ze spotkania z dn. 18.10.2023r. dot. podtapiania posesji i odwodnienia ul. Węgrzynowickiej. 

Komisja przyjęła do wiadomości. 

 

ad.3.5. WPI.455.1.289.2023.MM dot. ul. Węgrzynowickiej.  

Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 

 

ad.3.6. mail p. J. Zabagło z dn. 19.10.2023r. w spr. chodnika z ul. Kleinera.  

Głos zabrali: K. Frankiewicz, J. Wójcik, A. Dziedzic, L. Zaleński, Z. Rajski. 

Komisja kieruje pismo do ZDMK celem uzyskania informacji, kto jest dysponentem działki, którą wskazano 

pod budowę schodów –jednogłośnie. 

 

ad.3.7. UD.5300.1813.2023 z dn. 20.10.2023r. w spr. naprawy ul. Kantorowickiej. 

Głos zabrali: K. Frankiewicz, J. Wójcik, A. Dziedzic, L. Zaleński, Z. Rajski, S. Adamczyk, S. Stroński. 

Na bazie pozytywnej opinii Komisji powstanie projekt uchwały w sprawie likwidacji uskoku na drodze 

zgodnie z treścią  pisma ZDMK z dn. 20.10.2023r.-jednogłośnie. 

 

ad.3.8. mail Firma Marcin Faron z dn. 22.10.2023r. dot. opinii do projektu budowy chodnika przy ul. G. 

Morcinka.  

Głos zabrali: K. Frankiewicz, J. Wójcik, S. Adamczyk, S. Stroński. A. Dziedzic, L. Zaleński, Z. Rajski,  

Ze względu na nieuwzględnioną uwagę zawartą w Uchwale nr 264/191/2023 Zarządu Dzielnicy XVII z dn. 28 

marca 2023r. dot. wykonania obustronnie zatok przystankowych oraz uwzględniając opinię radnego z rejonu- 

ww projekt Komisja opiniuje NEGATYWNIE,  równocześnie cedując na Zarząd podjęcie uchwały w sprawie, 

-jednogłośnie 

 



                                                                                

 

ad.3.9.  mail p. Przemysława Z. z dn. 26.10.2023r. dot. przejazdu kolejowego Lubocza. 

Głos zabrali: K. Frankiewicz, J. Wójcik, A. Dziedzic, L. Zaleński, Z. Rajski. 

Komisja postanowiła o przesłaniu wnioskodawcy linku do uchwały Rady Dzielnicy XVII nr 

XLVII/276/2022 z dnia 29.09.2022r. w sprawie: opinii do projektu koncepcji programowo – przestrzennej 

budowy węzła komunikacyjnego w rejonie Luboczy w Krakowie – faza II, gdzie Rada Dzielnicy XVII 

pozytywnie zaopiniowała wariant W7 projektu koncepcji -jednogłośnie. 

 

ad.3.10. WPI.455.1.303.2023.MM z dn.30.10.2023r. dot. odwodnienia ul. Węgrzynowickiej 44-48.  

Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 

 

ad.3.11. mail ZDMK z dn. 30.10.2023r. dot. stanu realizacji zadań. 

Głos zabrali: K. Frankiewicz, Z. Rajski. 

Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 

 

ad.3.12. Klub Sportowy ,,Grębałowianka” z dn. 30.10.2023r. dot. zmiany zagospodarowania terenu wokół 

klubu na cele sportowe. 

Głos zabrali: K. Frankiewicz, J. Wójcik, A. Dziedzic, L. Zaleński, Z. Rajski. 

Na bazie pozytywnej opinii Komisji powstanie projekt uchwały w sprawie zmiany w MPZP ,,Grębałów-

Lubocza” –jednogłośnie. 

 

ad.3.13. wniosek p. Anny Z. z dn. 03.11.2023r.dot. programu BIS. 

Głos zabrali: K. Frankiewicz, J. Wójcik, A. Dziedzic, L. Zaleński, Z. Rajski. 

Stanowisko Komisji  zostanie przesłane do Wodociągów Miasta Krakowa. 

Komisja opiniuje pozytywnie –jednogłośnie 

 

ad.3.14. mail p. Katarzyny Z.-Ch.z dn. 02.11.2023r. dot. ZRID Zesławice zmiana szerokości jezdni. 

Głos zabrali: K. Frankiewicz, J. Wójcik, A. Dziedzic, L. Zaleński, Z. Rajski. 

Komisja opiniuje pozytywnie poszerzenie jezdni do szerokości 5,5m w rejonie ul. G. Morcinka 17. 

Opinia Komisji zostanie przesłana do wnioskodawcy- Firmy Atal.-jednogłośnie. 

 

Ad.4. Oświadczenia i komunikaty: 

Brak  

 

Ad.5. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Na tym posiedzenie Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej zakończono o godz.19.30 

 

 
     Protokołowała                                                                                

Katarzyna Frankiewicz 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przewodnicząca Komisji 

 

 

Katarzyna Frankiewicz 


